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Z Á P I S 

z 16. zasedání Zastupitelstva hlavního města Prahy,   

které se konalo dne 12. 9. 2024 

od 9 hodin ve velké zasedací síni Nové radnice  

  

 Dle prezence bylo přítomno: 

         63 členů Zastupitelstva hl. m. Prahy  

              (z toho současně 2 poslanci PS PČR) 

         31 zástupců městských částí hl. m. Prahy 

              Ing. Martin Kubelka, Ph.D. – ředitel MHMP 

        4 zástupci ředitele MHMP 

                                   33 ředitelů odborů MHMP  

                                                        17 ředitelů organizací HMP 

                        4 poslanci PS PČR 

                          (z toho současně 2 členové ZHMP) 

                      13 zástupců tisku 

 

CELKEM přítomných: 164 osob 

 

 

OMLUVENI: 

 

Petr Zeman 

 

MgA. Kamila Matějková 

 

Mgr. Ing. Jaromír Beránek – od 11 do 12,30 

hodin 

 

Mgr. David Bodeček, MBA – od 9,45 do 10,45 

hodin 

 

Ing. Mariana Čapková, MBA – od 19 do 21 

hodin 

 

Mgr. Zuzana Freitas Lopesová – do 9,20 hodin 

 

doc. Ing. arch. Petr Hlaváček – od 17 hodin 

 

MUDr. Tomáš Kaštovský – od 12 do 13,30 

hodin 

 

Mgr. Jakub Lepš, M.A. – od 16 do 17 hodin 
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Mgr. Pavel Mareš – od 12,30 do 14 hodin 

 

JUDr. Jiří Pospíšil – do 10,30 hodin 

 

David Procházka – od 1:30 hodin ráno 

 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. – od 18 do 

19 hodin 

 

Mgr. Zdeněk Zajíček – od 9,30 do 11 hodin 

 

Mgr. Jan Čižinský – z části jednání do 20 hodin 

 

Radomír Nepil – od 18,40 do 19 hodin 

 

 

16. zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy zahájil primátor hl. m. Prahy v 9 hodin.   

 

      Primátor hl. m. Prahy úvodem sdělil, že v budově Nové radnice probíhají 

restaurátorské práce, se kterými je spojeno omezení pohybu v prostoru vstupní haly a 

v horních patrech hlavního schodiště a uvedl, že při pohybu po budově je tedy potřeba 

zvýšená pozornost. 

 

  Podle prezence byla na zasedání přítomna nadpoloviční většina členů ZHMP a bylo 

tedy schopno se usnášet. 

        Primátor hl. m. Prahy konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno v souladu se 

zákonem č. 131/2000 Sb. o hlavním městě Praze, dalšími právními předpisy a Jednacím 

řádem Zastupitelstva hl. m. Prahy a byli na něj pozváni všichni členové ZHMP a 

připomněl, především občanům hl. m. Prahy a dalším zúčastněným, že se průběh tohoto 

jednání opět přenáší na internetové stránky www.praha.eu. 

 

          Ověřením zápisu byly pověřeny Magdalena Valdmanová a Mgr. Barbora Rázga, 

LL.M.  

 

Hlasování o členech návrhového výboru:                                                                                              

1. předseda Mgr. Jan Chabr 

2. člen  Ing. Ondřej Prokop 

3. člen  Magdalena Valdmanová 

4. člen  Mgr. et Mgr. Vladan Brož 

5. člen  Ing. arch. Zuzana Hamanová 

6. člen  Dr.-Ing. Milan Urban 

7. člen  JUDr. Tomáš Havel, Ph.D. – zástupce ředitele pro Sekci průřezových 

činností  

 

 

 

 

http://www.praha.eu/
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tajemníkem výboru: JUDr. Adrián Radošínský, vedoucí oddělení veřejného práva a 

legislativy odboru LEG MHMP                                    

 

PRO: 41     PROTI: 0 ZDR. 1 

Bylo přijato. 

 

Návrhový výbor byl schválen v navrženém složení. 

 

 

Předsedající primátor hl. m. Prahy informoval, že Rada HMP na svém zasedání 

v pondělí dne 2. září stanovila „Návrh programu jednání 16. zasedání Zastupitelstva“, 

který členové ZHMP obdrželi e-mailem, a který byl zveřejněn se svoláním tohoto jednání 

ZHMP způsobem stanoveným příslušnými ustanoveními zákona o hlavním městu Praze. 

Dále primátor hl. m. Prahy uvedl, že Rada HMP na svém zasedání tento týden 

doplnila původní návrh programu o další materiály k projednání. Upravenou, Radou 

schválenou verzi návrhu programu obdrželi členové ZHMP e-mailem. Doplněné tisky byly 

následně zpřístupněny občanům. 

 

           Primátor hl. m. Prahy přítomné informoval, že na začátek programu před vlastním 

jednáním, otevře téma hrozících povodní. Sdělil, že podá informaci o tom, jaká už 

proběhla jednání na protipovodňové komisi. Přislíbil informovat o připravenosti hlavního 

města Prahy, stejně tak o připravenosti jednotlivých městských částí. Uvedl, že bude 

umožněna k danému tématu diskuse. 

 

Primátor hl. m. Prahy následně uvedl, že na toto jednání předkládá doplněný tisk, a 

to bod poř. č. 15, tisk Z – 12580 „K plnění usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy č. 9/7 ze 

dne 14. 12. 2023“. Primátor hl. m. Prahy sdělil, že tento tisk je finalizace návrhu 

parametrizace možných variant řešení činnosti příspěvkové organizace Pražské 

společenství obnovitelné energie, vyplývající z usnesení č. 9 ze dne 14. 12. 2023. 

 

K dozařazeným tiskům vystoupili tito členové Rady HMP: I. náměstek primátora 

Hřib, v zastoupení náměstka primátora Pospíšila vystoupil radní Hroza, náměstkyně 

primátora Udženija, radní Hroza, radní Kovářík, radní Zábranský 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito občané HMP: Ing. Vojtěch Ryvola – 

radní MČ Praha 1, Valerie Bromová, Tereza Kopřivová 

 

V diskusi k návrhu programu jednání vystoupili tito členové ZHMP: Čižinský, Zelenka, 

Bodeček, náměstek primátora Hlaváček, Nepil, předseda výboru pro správu majetku 

ZHMP Benkovič, Gellová, předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, Nekolný, Nacher, 

radní Mazur, Urban, Tylová, Hrubčík, radní Kovářík, předsedkyně výboru pro strategický  

a hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, náměstkyně primátora 

Komrsková, náměstek primátora Hřib, předseda výboru pro kulturu, památkovou péči, 

výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf, Kordová Marvanová, předseda 

výboru pro technickou infrastrukturu a vybavenost ZHMP Mahrik, Scheinherr, předseda 

výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP Brůžek, Vodrážka 

 

Přestávka 20 minut, následně byla opakovaně přestávka prodloužena, a to nejprve do 11,15 

hodin a poté až do 11,30 hodin 
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Po ukončení přestávky, v pokračující diskusi k návrhu programu jednání, vystoupili tito 

členové ZHMP: Nacher, primátor hl. m. Prahy, náměstkyně primátora Komrsková, 

náměstek primátora Hřib, Gellová, předseda výboru pro technickou infrastrukturu a 

vybavenost ZHMP Mahrik 

 

Přestávka 5 minut do 11,47 hodin, následně byla přestávka prodloužena o dalších 5 minut 

do 11,52 hodin 

 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Čižinského, členky ZHMP Čapkové a členky ZHMP 

Valdmanové – zařadit bod „Návrh na pokračování Balíčku Pražana ve školním roce 2024 – 

2025“ jako bod poř č. 1 radního Kováříka  

PRO: 57   PROTI: 0   ZDR. 0  

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Zelenky (podpořil člen ZHMP Urban) – zařadit bod 

„Zefektivnění vymáhání pravidel v dopravě“ jako poslední bod primátora HMP 

PRO: 38    PROTI: 3  ZDR. 13 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu primátora hl. m. Prahy - zařadit bod „Informace ředitele bezpečnosti 

ke krizové povodňové situaci v Praze“ jako první bod tohoto jednání 

PRO: 60   PROTI: 0   ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Bodečka a člena ZHMP Urbana (osvojili si návrh Ing. 

Vojtěcha Ryvoly – radního MČ Praha 1) – zařadit bod „K pověření Rady HMP učinit 

všechny kroky za účelem úplného vyloučení nabízených koloběžek“ jako poslední bod 

náměstka primátora Hřiba 

PRO: 32   PROTI: 0    ZDR. 13 

Nebylo přijato. 

 

členka ZHMP Soukup – nefunkční hlasovací zařízení, zpochybnila hlasování 

 

Hlasování o zpochybnění hlasování k návrhu člena ZHMP Bodečka a člena ZHMP 

Urbana, kteří si osvojili návrh Ing. Vojtěcha Ryvoly – radního MČ Praha 1 

PRO: 26  PROTI: 2  ZDR. 1 

Nebylo přijato.  

 

Ke zpochybněnému hlasování vystoupil náměstek primátora Hřib. Následně primátor hl. 

m. Prahy požádal o vysvětlení JUDr. Tomáše Havla, Ph.D. – zástupce ředitele pro Sekci 

průřezových činností. Dále vystoupili tito členové ZHMP: Čižinský, Scheinherr 
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Opakované hlasování o návrhu člena ZHMP Bodečka a člena ZHMP Urbana (osvojili si 

návrh Ing. Vojtěcha Ryvoly – radního MČ Praha 1) – zařadit bod „K pověření Rady HMP 

učinit všechny kroky za účelem úplného vyloučení nabízených koloběžek“ jako poslední 

bod náměstka primátora Hřiba 

PRO: 31   PROTI: 0   ZDR. 10 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu náměstka primátora Hlaváčka – stáhnout tisk Z – 12419 z programu 

tohoto jednání 

PRO: 61  PROTI: 0  ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nepila a člena ZHMP Peka – zařadit bod „Současný stav 

digitalizace stavebního řízení a územního plánování“ jako bod po náměstkovi primátora 

Hlaváčkovi 

PRO: 34   PROTI: 10   ZDR. 6 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Benkoviče a člena ZHMP Scheinherra – zařadit bod 

„Pokračování investiční akce č. 43776, Depo metro Zličín, P + R a nové zastávky Depo 

Zličín“ jako poslední bod náměstka primátora Hřiba 

PRO: 26   PROTI: 0  ZDR. 30 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Prokopa – zařadit bod „Ke kultivaci veřejného prostoru 

na sídlištích, vytvoření fondu k budování parkovacích míst“ 

PRO: 17   PROTI: 3   ZDR. 23 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nekolného a člena ZHMP Prokopa – zařadit bod 

„Hřibova zácpa, dopravní zácpy, koordinace uzavírek“ 

PRO: 18  PROTI: 12   ZDR. 12 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera, členky ZHMP Kordové Marvanové a člena 

ZHMP Urbana – zařadit bod „Zákon o obcích“ jako první bod radního Zábranského 

PRO: 37   PROTI: 1   ZDR. 13 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Nachera, člena ZHMP Wolfa, člena ZHMP Portlíka a 

člena ZHMP Urbana – zařadit bod „K vyjádření podpory státu Izrael“ jako bod následující 

po tisku „Audit metra Holešovice“ 

PRO: 40  PROTI: 0   ZDR. 12 

Bylo přijato. 
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Hlasování o návrhu člena ZHMP Mazura a člena ZHMP Procházky – zařadit bod „Ke 

zveřejnění zprávy o průběhu a výsledcích provedeného auditu plnění vybraných smluv 

uzavřených Hlavním městem Prahou“ před tisk Z - 12351 

PRO: 30  PROTI: 0  ZDR. 6 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Urbana – zařadit bod „K vysvětlení rozhodnutí Rady hl. 

m. Prahy ze dne 12. 8. 2024 k možnosti zachování a přemístění Výtoňského mostu“ jako 

první bod primátora HMP 

PRO: 17   PROTI: 5  ZDR. 16 

Nebylo přijato. 

 

 

Hlasování o návrhu členky ZHMP Tylové, členky ZHMP Kordové Marvanové a člena 

ZHMP Urbana – zařadit bod „Změna Jednacího řádu Zastupitelstva hl. m. Prahy“ jako 

poslední bod jednání tohoto ZHMP 

PRO: 35  PROTI: 0    ZDR. 9 

Bylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Hrubčíka a člena ZHMP Urbana – zařadit bod 

„Bezpečnost a čistota v pražské MHD“ jako první bod primátora hl. m. Prahy 

PRO: 22   PROTI: 4  ZDR. 13 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu náměstka primátora Hřiba – zařadit bod „Personální situace ve 

zdravotnictví a podání výpovědi z přesčasů“ jako bod následující po „Auditu Operátora 

ICT“ 

PRO: 18  PROTI: 0   ZDR. 7  

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o návrhu člena ZHMP Mahrika – zařadit bod „Personální situace v pražské 

justici a hrozící stávka soudního personálu“ a projednat ho za bodem „Audit Operátora 

ICT“ 

PRO: 21 PROTI: 0   ZDR. 5  

Nebylo přijato. 

 

Hlasování o celém upraveném návrhu programu jednání 

PRO: 60 PROTI: 0 ZDR. 0 

Bylo přijato. 

 

S upraveným programem jednání byl vysloven souhlas. 
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Řízení schůze převzala náměstkyně primátora Udženija. 

    1 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

Informace ředitele BEZ MHMP ke krizové povodňové situaci v Praze 

 

  

   ÚSTNÉ 

Úvodem vystoupil primátor hl. m. Prahy. 

 

V diskusi vystoupila náměstkyně primátora Komrsková. 

 

Hlasování o přerušení bodu do doby, než budou k dispozici výstupy z dalšího jednání 

protipovodňové a krizové komise: 

Pro: 48 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

    2 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání Z 3416 (fáze „návrh“+ „OOP“, vlna 24) 

 

  

   TISK:        Z - 12402 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/1 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    3 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům změn ÚP - Z 2920 a Z 2964 (fáze "návrh" + "OOP", vlna CVZ V) 

 

  

   TISK:        Z - 12408 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/2 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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    4 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům změn ÚP a jejich vydání - 2. skupina (fáze "návrh" + "OOP", vlna CVZ V) 

 

  

   TISK:        Z - 12414 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  49        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/3 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupil občan HMP Marek Moravec. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Scheinherr. 

 

Návrh náměstka primátora Hlaváčka – vyřadit z materiálu změnu Z2880 

Pro: 49 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Návrh náměstka primátora Hlaváčka – vyřadit z materiálu změnu Z2945 

Pro: 45 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Návrh člena ZHMP Scheinherra – samostatně hlasovat o změně Z2847 

Pro: 32 Proti: 1 Zdr. 6 

Nebylo přijato. 

 

Návrh člena ZHMP Scheinherra – samostatně hlasovat o změně Z2948 

Pro: 40 Proti: 0 Zdr. 5 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

Primátor hl. m. Prahy zahájil bod: „Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP. 

V průběhu projednávání bodu převzala řízení schůze náměstkyně primátora Udženija. 

 

                             

                 

 

Návrhy, připomínky a podněty občanů HMP 

 

Přehled interpelací občanů je v samostatné příloze tohoto zápisu. 
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Po ukončení bodu byl zahájen bod „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“. 

 

                             

                 

 

Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP  

 

Přehled interpelací členů ZHMP je v samostatné příloze tohoto zápisu. 

 

 

Po ukončení bodu „Dotazy, připomínky a podněty členů ZHMP“ byla vyhlášena přestávka 

do 14 hodin 

 

 

    5 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3830 (fáze "návrh" + "OOP" samostatně pořizovaná) 

 

  

   TISK:        Z - 12417 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/4 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

     

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3532 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 28) 

 

  

   TISK:        Z - 12419 

 

   STAŽEN 
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    6 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům změn ÚP a jejich vydání (fáze  „návrh" +  „OOP", vlna 33) 

 

  

   TISK:        Z - 12420 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/5 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    7 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhu změny ÚP a jejího vydání – Z 3618 (fáze "návrh" + "OOP", samostatně pořizovaná) 

 

  

   TISK:        Z - 12439 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 52         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/6 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    8 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům změn ÚP a jejich vydání – Z 3228 a Z 3234 (fáze  „návrh" +  „OOP", vlna 15) 

 

  

   TISK:        Z - 12440 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  45        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/7 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru finančního ZHMP Brož. 
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Návrh předsedy výboru finančního ZHMP Brože – samostatně hlasovat o změně Z3228 

Pro: 41 Proti: 0 Zdr. 6 

Bylo přijato. 

 

Návrh předsedy výboru finančního ZHMP Brože – samostatně hlasovat o změně Z3524 

Pro: 50 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    9 

 

náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům změn ÚP a jejich vydání – Z 3322 a Z 3375 (fáze "návrh" + "OOP", vlna 19) 

 

  

   TISK:        Z – 12505 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 56         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/8 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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náměstek primátora Hlaváček 

 

k návrhům změn ÚP a jejich vydání – Z 3363, Z 3374 a Z 3377 (fáze "návrh" + "OOP",  

vlna 19) 

 

  

   TISK:        Z – 12508 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 43         PROTI:  0    ZDRŽEL SE: 5    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/9 

Materiál uvedl náměstek primátora Hlaváček. 

 

V diskusi vystoupil člen ZHMP Scheinherr. 

 

Návrh člena ZHMP Scheinherra – samostatně hlasovat o změně Z3363 

Pro: 38 Proti: 0 Zdr. 8 

Bylo přijato. 
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Návrh člena ZHMP Scheinherra – samostatně hlasovat o změně Z3374 

Pro: 51 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Návrh člena ZHMP Scheinherra – samostatně hlasovat o změně Z3377 

Pro: 38 Proti: 0 Zdr. 9 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

V průběhu projednávání bodu převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 
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zastupitelka Rázga 

zastupitel Nepil 

zastupitel Pek 

 

k současnému stavu digitalizace stavebního řízení a územního plánování 

 

  

   TISK:        Z - 12600 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI:  3        ZDRŽEL SE: 5    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/10 

Materiál uvedl člen ZHMP Nepil. 

 

Procedurální návrh náměstkyně primátora Udženija – odhlasovat hromadně přihlášené do 

diskuse (Robert Králíček - poslanec PS PČR, Mgr. Leona Gergelová Šteinrová, Ph.D. – 

vrchní ředitelka sekce veřejného investování, výstavby a sociálního začleňování 

Ministerstva pro místní rozvoj ČR, Ing. Michal Kopecký, MPA - tajemník MČ Praha 2, 

Ing. Jan Holický, MBA - tajemník MČ Prahy 6) (dále byli přihlášeni starostové MČ hl. m. 

Prahy v pořadí Vodrážka, Stárek, Sedeke, Kos, Fischer, Portlík)  

Pro: 40 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

předseda výboru pro rodinnou politiku a sociální oblast ZHMP Mareš – hlasoval „pro“, ve 

výsledku se však objevilo, že „nehlasoval“ 

 

V diskusi vystoupili tito občané HMP: Robert Králíček – poslanec PS PČR, Mgr. Leona 

Gergelová Šteinrová, Ph.D. – vrchní ředitelka sekce veřejného investování, výstavby a 

sociálního začleňování Ministerstva pro místní rozvoj ČR, Ing. Michal Kopecký, MPA - 

tajemník MČ Praha 2, Ing. Jan Holický, MBA - tajemník MČ Prahy 6. Dále v diskusi 

vystoupili starostové MČ Praha: Ing. David Vodrážka (starosta MČ Praha 13), Mgr. Jakub 

Stárek (starosta MČ Praha 6), Ing. Martin Sedeke (starosta MČ Praha 11), Ing. Vojtěch 

Kos, MBA (starosta MČ Praha 12), Michal Fischer (starosta MČ Praha 15) 

Mgr. Terezie Radoměřská (starostka MČ Praha 1), Ing. Ondřej Martan (starosta MČ Praha 

– Běchovice) 

 

Po vystoupení posledního přihlášeného starosty MČ HMP v rámci tohoto bodu primátor 

hl. m. Prahy informoval přítomné o rozhodnutí povodňové komise hl. m. Prahy. 
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V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro technickou infrastrukturu a 

vybavenost ZHMP Mahrik, Freitas Lopesová, předsedkyně výboru pro strategický a 

hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, Nacher, předseda výboru 

pro územní rozvoj ZHMP Pek, Urban, Kolář, Nekolný, Zajíček, předseda výboru pro 

výchovu a vzdělávání ZHMP Brůžek, Drápalová, náměstek primátora Hřib, Portlík, 

předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, radní Mazur, předseda výboru pro 

dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP Bílek, předseda výboru pro rodinnou 

politiku a sociální oblast ZHMP Mareš, Hušbauer, předseda výboru pro zahraniční vztahy 

a EU fondy Beránek, Bodeček 

Procedurální návrh na prodloužení jednání i po19. hodině 

Pro: 34 Proti: 4 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

předseda výboru pro rodinnou politiku a sociální oblast ZHMP Mareš navrhl ukončit 

diskusi k tomuto bodu: 

Pro: 34 Proti: 4 Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

Závěrečné slovo přednesl člen ZHMP Nepil.  

 

náměstkyně primátora Komrsková požádala o oddělené hlasování o jednotlivých bodech 

textu usnesení: 

 

Oddělené hlasování o bodu I.1. 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy I. konstatuje, že 1. usnesením zastupitelstva číslo 12/1 

ze dne 21.3.2024 „k novému stavebnímu zákonu“, hlavní město Praha předem a včas 

varovalo vládu České republiky před nedostatky, nepřipraveností, netransparentností a 

riziky, které může způsobit postup Ministerstva pro místní rozvoj ČR (MMR) při 

digitalizaci stavebního řízení a územního plánování (DSŘ ÚP) 

Pro: 38 Proti: 7 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Oddělené hlasování o bodu I.2. 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy I. konstatuje, že 2. informační systémy DSŘÚP v 

gesci MMR spuštěné k 1. 7. 2024 vykazují stále zásadní nedostatky, které způsobují nejen 

prokazatelnou nefunkčnost těchto informačních systémů, ale také DSŘÚP jako celku, což 

způsobuje právní nejistotu jak na straně úředníků stavebních úřadů a dotčených orgánů, tak 

na straně stavebníků a autorizovaných osob a také vyvolává zvýšené komplikace, zvýšené 

náklady a neefektivitu při výkonu předmětné agendy 

Pro: 38 Proti: 8 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Oddělené hlasování o bodu I.3. 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy I. konstatuje, že 3. má obavu z obrovské právní 

nejistoty, ve které se celý systém územního plánování ocitá. Existuje reálné riziko, že 

některá nově vydaná územně plánovací dokumentace nebo její změny nebudou v souladu s 

novým stavebním zákonem a v budoucnu by mohly být zpochybnitelné soudem, pro 

nesprávný úřední postup 

Pro: 39 Proti: 8 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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Oddělené hlasování o bodu I.4. 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy I. konstatuje, že 4. je znepokojeno současným stavem 

Národního geoportálu územního plánování a s ním spojenými riziky pro hlavní město 

Prahu, která spatřuje zejména v oblastí zahájení pořizování nových změn, uvádění zásad 

územního rozvoje do souladu s novým stavebním zákonem, využitelnosti územních studií 

nebo platnosti plánovacích smluv 

Pro: 39 Proti: 3 Zdr. 7 

Bylo přijato. 

Oddělené hlasování o bodu I.5. 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy I. konstatuje, že 5.  informační systémy DSŘ ÚP v 

gesci MMR nebyly s dostatečným předstihem před 1.7.2024 otestovány ve zkušebním 

provozu ve smyslu zákona č. 365/2000 Sb., o informačních systémech veřejné správy 

Pro: 38 Proti: 5 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Oddělené hlasování o bodu I.6. 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy I. konstatuje, že 6. informační systémy DSŘ ÚP v 

gesci MMR mohly podle zákona č. 365/2000 Sb. ve zkušebním provozu v nezbytném 

rozsahu využívat údaje, které se v informačním systému vedou nebo povedou nebo které 

jsou nebo budou v souvislosti s poskytováním služby informačního systému využívány a 

nemuselo se tak čekat s testováním údajů na ostré spuštění systémů k 1.7.2024 

Pro: 38 Proti: 4 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

Oddělené hlasování o bodu I.7. 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy I. konstatuje, že 7. nejsou k dispozici provozní 

dokumentace jednotlivých informačních systémů DSŘ ÚP, ze kterých by bylo zřejmé, jaké 

funkcionality informačních systémů byly v provozu, v jaké kvalitě, dostupnosti a 

zabezpečení ke dni zahájení poskytování služby, tj. ke dni 1.7.2024 

Pro: 37 Proti: 6 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Oddělené hlasování o bodu I.8. 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy I. konstatuje, že 8. při současném stavu DSŘ ÚP 

mohou vznikat procesí vady, jež mohou vyústit v žaloby o náhradu škody. Tyto vady 

mohou být přičítány na vrub příslušným úředníkům, ačkoliv neexistuje možnost tyto vady 

způsobené nefunkčním DSŘ ÚP vyloučit 

Pro: 37 Proti: 7 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Oddělené hlasování o bodu II. 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy II. vyjadřuje respekt, úctu a poděkování všem 

úředníkům na stavebních úřadech a dotčených orgánech působících na úřadech MČ v 

Praze a na MHMP za obětavost, nasazení a trpělivost, s kterými překonávají stav právní 

nejistoty a zvýšeného zatížení, které souvisí s implementací DSŘ ÚP, která podle všech 

dostupných informací neprobíhá plně v souladu se stavebním zákonem a zákonem 

365/2000 Sb. 

Pro: 41 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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Oddělené hlasování o bodu III. 1 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy III. vyzývá 1. vládu České republiky, aby využila 

všech dostupných prostředků, a to jak legislativních, tak exekutivních, které povedou k 

minimalizaci dopadů a škod, jež přímo nebo nepřímo souvisí s nefunkčním systémem 

DSŘÚP jako celku a/nebo jeho jednotlivými informačními systémy v gesci MMR, 

zejména aby zvážila rychlé přijetí novely stavebního zákona, která by umožnila stavebním 

úřadům a dotčenými orgánům využívat po přechodnou dobu alternativní funkční 

informační systémy, které umožňují podporovat výkon agend podle nového stavebního 

zákona a/nebo i možnost využití papírové formy pro úkonů stavebníků  a při výkonu 

agendy stavebního řízení i územního plánování stavebními úřady a dotčenými orgány 

Pro: 38 Proti: 8 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Oddělené hlasování o bodu III. 2 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy III. vyzývá 2.  vládu České republiky, aby zajistila 

nezávislé posouzení, zda došlo nebo nedošlo a případně v jakém rozsahu ze strany MMR k 

porušení stavebního zákona a zákona 365/2000 Sb. při implementaci DSŘ ÚP 

Pro: 36 Proti: 2 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Oddělené hlasování o bodu III. 3 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy III. vyzývá 3.  primátora hl. m. Prahy Bohuslava 

Svobodu, aby jako primátor apeloval na vládu ČR, aby urychleně jednala v souladu s 

bodem III.1 tohoto usnesení 

Pro: 38 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Oddělené hlasování o bodu III. 4 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy III. vyzývá 4.  tajemníky MČ HMP, aby po projednání 

v Radě příslušné MČ zvážili v rámci  rozpočtových možností MČ poskytnutí mimořádných 

finančních odměn úředníkům stavebních úřadů, dotčených orgánů a případně dalších 

útvarů v úřadech MČ za neodůvodněnou a nepřiměřenou zátěž související s bezprecedentní 

implementací DSŘ ÚP ze strany MMR 

Pro: 39 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Oddělené hlasování o bodu IV. 1 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy IV. ukládá 1. primátorovi hl. m. Prahy 1. informovat 

vládu České republiky o přijatých usneseních, zejména s důrazem na bod III.1. tohoto 

usnesení 

Termín: 30.9.2024 

Pro: 38 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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Oddělené hlasování o bodu IV. 2 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy IV. ukládá 2. Ing. Martinovi Kubelkovi, Ph.D., 

řediteli Magistrátu hl. m. Prahy 1. udělit mimořádné finanční odměny příslušným 

úředníkům MHMP vykonávajících agendy dotčené DSŘÚP za neodůvodněnou a 

nepřiměřenou zátěž související s bezprecedentní implementací DSŘ ÚP ze strany MMR 

Termín: 24.10.2024 

2.přijmout opatření vedoucí ke stabilizaci úředníků v útvarech MHMP vykonávajících 

přímo nebo nepřímo agendu DSŘÚP, aby nebylo ohroženo povolování staveb a pořizování 

územně plánovacích dokumentací na území Prahy 

Termín: 24.10.2024  

3. prověřit cesty, jak zlepšit finanční ohodnocení úředníků stavebních úřadů na území hl. 

m. Prahy 

Termín: 24.10.2024 

Pro: 46 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Oddělené hlasování o bodu IV. 3.1. 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy IV. ukládá 3. Radě HMP 1.  vytvořit komplexní 

informaci pro Zastupitelstvo hl. m. Prahy s konkrétními dopady nefunkčního Národního 

geoportálu územního plánování na rozvoj a územní plánování v hlavním městě Praze, 

včetně harmonogramu nezbytných aktivit, které jsou závislé na funkčním NGÚP a mohou 

ohrozit územně plánovací činnost na území Prahy 

Termín: 24.10.2024 

Pro: 37 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Oddělené hlasování o bodu IV. 3.2. 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy IV. ukládá 3. Radě HMP 2. prověřit, zda existuje 

mechanismus, jak poskytnout úředníkům stavebním úřadům na území hl.m. Prahy 

mimořádné odměny, reflektující jejich výkony při přechodu na nepovedenou digitalizaci 

stavebního řízení 

Termín: 24.10.2024 

Pro: 44 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Řízení schůze převzala náměstkyně primátora Udženija a v průběhu projednávání bodu 

převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

   12 

 

zastupitel Kolář 

zastupitelka Rázga 

zastupitel Nepil 

 

audit Operátora ICT, a.s. 

 

Tisk přerušen na jednání ZHMP dne 23. 5. 2024 a dne 20. 6. 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12351 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI:  9        ZDRŽEL SE: 3   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/11 

Materiál uvedla členka ZHMP Rázga. Poté vystoupil zástupce PKF APOGEO Advisory a 

zástupkyně auditora společnosti PKF APOGEO Advisory. Následně vystoupil Luboš 

Kratochvíl, MBA – předseda představenstva a generální ředitel Operátora ICT 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro výchovu a vzdělávání 

ZHMP Brůžek, náměstek primátora Hřib, radní Mazur, předseda výboru kontrolního 

ZHMP Prokop, Nacher, Urban, Nepil, předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský 

rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, předseda výboru finančního ZHMP 

Brož, Kleslová, předseda výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP Beránek, 

náměstkyně primátora Komrsková, předseda výboru pro IT, Smart City a eGovernment 

ZHMP Procházka, Kolář. V rámci diskuse vystoupil Ing. Martin Kubelka, Ph.D. – ředitel 

Magistrátu hl. m. Prahy. Dále v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru 

pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf, 

předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík 

 

Procedurální návrh I. náměstka primátora Hřiba – umožnit reagovat bezprostředně na 

vznesené dotazy v rámci diskuse zástupcům auditora společnosti PKF APOGEO Advisory  

Pro: 30 Proti: 1 Zdr. 0 

Nebylo přijato. 

 

Procedurální návrh I. náměstka primátora Hřiba – umožnit pokládat otázky auditorům 

s tím, že na otázky budou auditoři reagovat 

Pro: 30 Proti: 0 Zdr. 0 

Nebylo přijato. 

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro rodinnou politiku a sociální oblast ZHMP Mareše 

– omezit řečnickou dobu každého člena ZHMP na 2 vystoupení v rozsahu 5 minut, tj. max. 

délku vystoupení na 10 minut pro jednoho člena ZHMP 

Pro: 14 Proti: 11 Zdr. 3 

Nebylo přijato. 
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Procedurální návrh předsedy výboru pro IT, Smart City a eGovernment ZHMP Procházky 

na ukončení diskuse 

Pro: 35 Proti: 3 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

Přestávka od 22,02 hodin na 10 minut, poté byla ještě prodloužena o dalších 10 minut, a to 

do 22,24 hodin 

 

Protinávrh I. náměstka primátora Hřiba - do textu usnesení vložit „úkol Radě provést 

hloubkový audit všech smluv uzavřených v období 2014 – 2024 se všemi městskými 

společnostmi“ 

Pro: 13 Proti: 5 Zdr. 9 

Nebylo přijato. 

 

předkladatelka členka ZHMP Rázga požádala o samostatné hlasování o jednotlivých 

částech usnesení 

 

Oddělené hlasování o bodu I. 1. 

Zastupitelstvo hl. m. Prahy vyjadřuje znepokojení nad informacemi a svědectvími, která o 

fungování městské společnosti přinesl server Neovlivní a které přímo či nepřímo vyplývají 

z auditu smluvních vztahů 

Pro: 16 Proti: 9 Zdr. 8 

Nebylo přijato. 

 

Oddělené hlasování o bodu I. 2. 

Zastupitelstvo hl. m. Prahy vyjadřuje nutnost nezávislého externího hloubkového 

forenzního auditu fungování a hospodaření městské společnosti Operátor ICT, a.s. 

Pro: 35 Proti: 2 Zdr. 8 

Bylo přijato. 

 

Oddělené hlasování o bodu II. 1. 

Zastupitelstvo hl. m. Prahy konstatuje, že v auditovaném období (2018–2023) dozorčí rada 

městské společnosti Operátor ICT a.s., s většinovým zastoupením jedné strany, zcela 

selhala ve své kontrolní roli 

Pro: 36 Proti: 9 Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

Oddělené hlasování o bodu II. 2. 

Zastupitelstvo hl. m. Prahy konstatuje, že politický tlak na MHMP popisovaný serverem 

Neovlivní a který souvisí s úkolem provést audit smluvních vztahů mezi hl. m. Prahou a 

městskou společnosti Operátor ICT a. s. je neodůvodněný, a proto zcela neakceptovatelný 

Pro: 17 Proti: 10 Zdr. 12 

Nebylo přijato. 
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Oddělené hlasování o bodu II. 3. 

Zastupitelstvo hl. m. Prahy konstatuje, že pro transparentní a důvěryhodné prověření 

skutečného stavu fungování a hospodaření společnosti Operátor ICT je nezbytné, aby byla 

společnost dočasně svěřena do gesce jiné politické strany, popř. více politických stran 

Pro: 17 Proti: 12 Zdr. 11 

Nebylo přijato. 

 

Oddělené hlasování o bodu III. 

Zastupitelstvo hl. m. Prahy apeluje na vedení města, aby při obsazování orgánů městských 

společností dbalo na rozmanité politické odborné zastoupení a předešlo tím situaci, kdy 

dozorčí radu nebo představenstvo městské firmy většinově ovládá pouze jedna politická 

strana 

Pro: 17 Proti: 4 Zdr. 15 

Nebylo přijato. 

 

Oddělené hlasování o bodu „ukládá“  

Zastupitelstvo hl. m. Prahy ukládá 1. Radě HMP 1. zajistit realizaci nezávislého externího 

hloubkového forenzního auditu fungování a hospodaření městské společnosti Operátor 

ICT, a.s. od roku 2022 do současnosti 

Kontrolní termín: 24.10.2024 

Pro: 36 Proti: 3 Zdr. 5 

Bylo přijato. 

 

Oddělené hlasování o bodu IV. 2. 

Zastupitelstvo hl. m. Prahy ukládá Radě revokovat usnesení Rady hl. m. Prahy číslo 1401 

ze dne 24. 6. k revokaci usnesení Rady hl. m. Prahy o rozdělení působnosti členů Rady 

HMP číslo 918 ze dne 15. 5. 2023 k revokaci usnesení Rady číslo 309 ze dne 16. 2. 2023 k 

návrhu působnosti členů Rady hl. m. Prahy, a to ve smyslu změny působnosti členů Rady, 

tak aby akciová společnost Operátor ICT přešla z působnosti radního Daniela Mazura do 

působnosti primátora hl. m. Prahy Bohuslava Svobody 

Pro: 17 Proti: 16 Zdr. 12 

Nebylo přijato. 

 

Oddělené hlasování o bodu IV. 3. 

Zastupitelstvo hl. m. Prahy ukládá Radě hl. m. Prahy prověřit, zda hl. městu Praze nevznikl 

nárok na náhradu škody či smluvní pokuty v rámci předmětných smluvních vztahů mezi hl. 

m. Prahou a městskou společností Operátor ICT a. s. a zpracovat průběžnou zprávu o 

průběhu přijatých nápravných opatření 

Pro: 17 Proti: 1 Zdr. 22 

Nebylo přijato. 

 

Oddělené hlasování o bodu IV. 4. 

Zastupitelstvo hl. m. Prahy ukládá Radě hl. m. Prahy připravit návrhy aktualizace smluvní 

dokumentace, která byla předmětem hloubkového auditu za účelem narovnání 

předmětných smluvních vztahů mezi HMP a městské společnosti Operátor ICT, a.s. 

Termín: 24.10.2024 

Pro: 36 Proti: 2 Zdr. 5 

Bylo přijato. 
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Oddělené hlasování o bodu IV. 5. 

Zastupitelstvo hl. m. Prahy ukládá Radě hl. m. Prahy předložit Zastupitelstvu ke schválení 

aktualizované smluvní dokumentace dle bodu V., III. a IV.  

Pro: 18 Proti: 4 Zdr. 18 

Nebylo přijato. 

 

Oddělené hlasování o bodu „vyzývá…“  

Zastupitelstvo hl. m. Prahy IV. vyzývá 1. Radu HMP 1. k revokaci usnesení Rady HMP č. 

1260 ze dne 17.6.2024 v bodě II. tak, aby Zpráva o průběhu a výsledcích provedeného 

auditu plnění vybraných smluv uzavřených HMP, která je přílohou č. 2 důvodové zprávy k 

tisku R-51343, byla určena ke zveřejnění 

Pro: 53 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Přestávka na 10 minut od 22,38 hodin 

 

 

Procedurální návrh člena ZHMP Nachera – zařadit nový bod „Odvolání náměstka 

primátora Zdeňka Hřiba“ 

Pro: 18 Proti: 16 Zdr. 0 

Nebylo přijato. 

 

 

    13 

 

zastupitelka Kordová Marvanová 

 

Informace o stavu řešení projektu DPP a.s. Nové Holešovice 

 

Tisk přerušen na jednání ZHMP dne 20. 6. 2024 

 

 

 PŘERUŠENO 

Bod uvedla členka ZHMP Kordová Marvanová 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: v zastoupení náměstka primátora Hlaváčka 

vystoupil radní Kovářík, předseda výboru pro technickou infrastrukturu a vybavenost 

ZHMP Mahrik, Scheinherr, Kordová Marvanová, radní Kovářík 

 

Procedurální návrh náměstkyně primátora Udženija – přerušit projednávání tohoto bodu do 

příštího jednání ZHMP s tím, že bod bude automaticky zařazen na jeho program 

Pro: 48 Proti: 0 Zdr. 3 

Bylo přijato. 
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   14 

 

zastupitel Nacher 

zastupitel Wolf 

zastupitel Portlík 

zastupitel Urban 

 

k vyjádření podpory státu Izraeli, odsouzení přítomnosti propalestinských/protiizraelských 

aktivistů na akci Prague Pride 2024 a k úpravě pravidel pro poskytování finanční podpory ze 

strany hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z - 12595 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   40       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/12 

Materiál uvedl člen ZHMP Nacher. Jako spolupředkladatel vystoupil člen ZHMP Wolf. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Zelenka, Bodeček, Soukup, Urban, předseda 

výboru pro rodinnou politiku a sociální oblast ZHMP Mareš, předseda výboru pro dopravu 

ZHMP Sedeke, předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, Nacher,  

 

Pozměňovací návrh členky ZHMP Soukup – v textu předposlední věty v bodě IV. výčet 

doplnit ještě o další nežádoucí jevy na text ve znění: „nesmí být žádným způsobem 

zapojeni žadatelé podporující antisemitismus, terorismus, rasismus, nenávist, homofobii 

nebo xenofobii“ 

Pro: 19 Proti: 1 Zdr. 3 

Nebylo přijato. 

 

člen ZHMP Nacher požádal o hlasování po jednotlivých bodech textu usnesení 

 

Oddělené hlasování o bodu I. 1. 

Zastupitelstvo hl. m. Prahy deklaruje, že plně uznává existenci státu Izrael a odsuzuje 

jakékoliv pokusy o jeho zpochybnění 

Pro: 46 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Oddělené hlasování o bodu I. 2. 

Zastupitelstvo hl. m. Prahy deklaruje, že Jeruzalém, má jako naše partnerské město plnou 

podporu Zastupitelstva HMP 

Pro: 48 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

 



22 

 

Oddělené hlasování o bodu I. 3.  

Zastupitelstvo hl. m. Prahy deklaruje, že opakovaně odsuzuje bezprecedentní útok 

islamistické teroristické organizace Hamás vládnoucí Gaze, ze dne 7. 10. 2023 na civilní 

obyvatelstvo státu Izrael, odvlečení a držení nevinných rukojmí v hrůzných podmínkách a 

plně uznává právo státu Izrael na svou obranu 

Pro: 50 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Oddělené hlasování o bodu II.  

Zastupitelstvo hl. m. Prahy se distancuje od zapojení propalestinských/protiizraelských 

aktivistů, prezentujících se jako prague4palestineyouth a zpochybňujících právo státu 

Izrael na existenci, do průvodu festivalu Prague Pride 2024 

Pro: 39 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Oddělené hlasování o bodu III.  

Zastupitelstvo hl. m. Prahy vyjadřuje zásadní nesouhlas se skutečností, že organizátoři 

Prague Pride 2024 nezasáhli proti jejich aktivní účasti. A to i přesto, že tito aktivisté na 

svých sociálních sítích hlásají hesla proti existenci Izraele, jako „liberation wtihout 

compromise – from the river to the see“, a prezentují českého premiéra, společně s 

předsedou izraelského Knesetu, jako podporovatele genocidy (viz. příloha č. 1 důvodové 

zprávy) 

Pro: 37 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

Oddělené hlasování o bodu IV. 1 

Zastupitelstvo hl. m. Prahy ukládá Radě HMP 1. prověřit možnost, aby ve všech 

veřejnoprávních smlouvách o poskytnutí dotace uzavíraných hlavním městem Prahou na 

pořádání kulturních nebo vzdělávacích akcí, byla uplatněna smluvní podmínka, že do akcí 

financovaných z dané dotace nesmí být žádným způsobem zapojeni žadatelé, kteří 

podporují antisemitismus, terorismus, rasismus nebo xenofobii. V případě porušení této 

povinnosti bude příjemce dotace povinen dotaci vrátit 

Termín: průběžně 

Pro: 35 Proti: 0 Zdr. 1 

Bylo přijato. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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Řízení schůze převzala náměstkyně primátora Udženija. 

   15 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na uzavření smluv o spolupráci při zabezpečování výstavby mobilní protipovodňové 

ochrany hl. m. Prahy s vybranými obcemi Středočeského kraje 

 

  

   TISK:        Z - 12448 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/13 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   16 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o převodu správy majetku mezi hlavním městem Prahou a 

městskou částí Praha 12 

 

  

   TISK:        Z - 12377 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  57        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/14 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   17 

 

primátor hl. m. Prahy 

 

k plnění usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy č. 9/7 ze dne 14.12.2023 

 

  

   TISK:        Z - 12580 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/15 

Materiál uvedl primátor hl. m. Prahy. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Řízení schůze převzal primátor hl. m. Prahy. 

   18 

 

zastupitel Zelenka 

zastupitel Urban 

 

 

k zefektivnění vymáhání pravidel v dopravě 

 

  

   TISK:        Z - 12601 

 

  PŘERUŠENO 

 

Materiál uvedl člen ZHMP Zelenka. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátora Hřib, předseda výboru pro 

strategické investice ZHMP Portlík, radní Zábranský 

 

Přestávka 5 minut od 23,52 hodin 

 

předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík – navrhl přerušit projednávání 

tohoto bodu do příštího ZHMP 

Pro: 43 Proti: 6 Zdr. 1 

Bylo přijato. 
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   19 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu kapitálových výdajů INV MHMP v kapitole 03 - Doprava a 

úpravu výdajů v kapitole 10 - Pokladní správa na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z - 12511 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/16 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hřib. 

 

V diskusi vystoupil radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   20 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc. č. 1771/76 a parc. č. 1771/77 v k.ú. Hlubočepy, z 

vlastnictví České republiky, právo hospodařit s majetkem státu Správa železnic, státní 

organizace do vlastnictví hlavního města Prahy za účelem správy a údržby stavby „Pěší cesta 

podél tratě lokalita Zlíchov, č. akce 999029“ 

 

  

   TISK:        Z - 12468 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/17 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hřib. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro dopravu ZHMP Sedeke. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   21 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k uzavření darovací smlouvy mezi městem Budapeští a hlavním městem Praha 

 

  

   TISK:        Z - 12516 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 41         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/18 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hřib. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

    22 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k návrhu na uzavření dodatku č. 1 k darovací smlouvě na bezúplatný převod pozemků pod 

stavbou silnice I. třídy I/7 Lipská a stavby silnice I. třídy I/7 Lipská uzavřené dne 9. prosince 

2022, č. DAN/29/02/004706/2022 v rámci vzájemného majetkoprávního vypořádání staveb 

pozemních komunikací, silničních pozemků a dalších nemovitostí souvisejících se stavbou 

dálnice D0 

 

  

   TISK:        Z - 12531 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/19 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hřib. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   23 

 

I.náměstek primátora Hřib 

 

k návrhu k bezúplatnému převodu vlastnického práva k části zdemolovaného mostního objektu 

Y001, jenž byl umístěn od ulice Nádražní k ulici Dobříšská přes Smíchovské nádraží, z 

vlastnictví hl. m. Prahy do vlastnictví statutárního města Mladá Boleslav 

 

  

   TISK:        Z - 12467 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  42        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/20 

Materiál uvedl I. náměstek primátora Hřib. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   24 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

ke změně charakteru poskytnuté dotace MČ Praha - Újezd z investiční na neinvestiční a 

úpravě rozpočtu vl. hl. m. Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z – 12438 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 46         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/21 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

V diskusi vystoupila předsedkyně výboru pro životní prostředí, veřejný prostor a 

pohřebnictví ZHMP Kubesa. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   25 

 

náměstkyně primátora Komrsková 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc. č. 1438/165, 1438/166, 1438/167, 1438/168, 

1438/169, 1460/2, 1461/6, 1461/7, 1461/8, 1463/9, 1463/10, 1463/11, 1465/24, 1465/25, 

1465/26 a 1466/5 v kat. ú. Šeberov do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12497 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 50         PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/22 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Komrsková. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   26 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu Memoranda o vzájemné spolupráci krajů při vytvoření produktu cestovního ruchu s 

názvem „Hudební místa Česka“ u příležitosti a v návaznosti na připomenutí 200. výročí 

narození dne 2. 3. 1824  mezi Středočeským krajem, Plzeňským krajem, hlavním městem 

Prahou a Zámkem Loučeň a.s. 

 

  

   TISK:        Z – 12266 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/23 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   27 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na poskytnutí účelových neinvestičních dotací z rozpočtu hl.m. Prahy městským 

částem hl.m. Prahy a úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy v kap. 06 na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z – 12538 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/24 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   28 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v kap. 06 a poskytnutí účelové investiční 

dotace městské části Praha 5 v roce 2024 

 

  

   TISK:        Z – 12462 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53      PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/25 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



30 

 

 

   29 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na změnu charakteru neinvestiční dotace ponechané MČ Praha 6 k čerpání  

v roce 2024 

 

  

   TISK:        Z – 12525 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 52         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/26 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   30 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu Smlouvy o spolupráci na realizaci zkušebního provozu projektu pražské turistické 

karty Prague Visitor Pass  s funkcionalitou Střední Čechy 

 

  

   TISK:        Z – 12551 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  43        PROTI: 1         ZDRŽEL SE: 0     

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/27 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstek primátora Hřib, předseda výboru pro 

kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu ZHMP Wolf, předseda 

výboru kontrolního ZHMP Prokop, předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, 

Nepil, předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík 

 

Závěrečné slovo přednesl náměstek primátora Pospíšil, který reagoval na diskusní 

příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   31 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na uzavření Smlouvy o vypořádání závazků se subjektem Muzeum paměti XX. století 

z důvodu nezveřejnění dodatku č. 1 Veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestiční účelové 

individuální dotace č. DOT/53/01/001939/2022 v registru smluv 

 

  

   TISK:        Z – 12246 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 47         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/28 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   32 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k návrhu na zřízení příspěvkové organizace s názvem Dům národnostních menšin a zrušení s 

likvidací obecně prospěšné společnosti Dům národnostních menšin o.p.s., IČO: 28516346, se 

sídlem Vocelova 602/3, Praha 2 a k úpravě rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z – 12357 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/29 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro národnostní menšiny ZHMP 

Knitl, předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem ZHMP Bílek 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



32 

 

 

   33 

 

náměstek primátora Pospíšil 

 

k Závěrečnému účtu dobrovolného svazku obcí České dědictví UNESCO za rok 2023 a Zprávě 

o výsledcích přezkoumání hospodaření dobrovolného svazku obcí České dědictví UNESCO  

za rok 2023 

 

  

   TISK:        Z – 12433 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  50        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/30 

Materiál uvedl náměstek primátora Pospíšil. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   34 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 v kap. 05 a v kap. 04 a 

poskytnutí účelových neinvestičních dotací městským částem 

 

  

   TISK:        Z – 12470 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 57         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/31 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek, předseda výboru pro rodinnou politiku a sociální oblast 

ZHMP Mareš 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   35 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na poskytnutí investiční dotace městské části Praha 1 z rozpočtu vlastního hlavního 

města Prahy a úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2024  

v kap. 0581 a 0516 

 

  

   TISK:        Z – 12526 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 60         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/32 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   36 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v kapitole 0811 a k návrhu na 

poskytnutí dotace Městské části Praha 20 v roce 2024 

 

  

   TISK:        Z – 12479 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/33 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   37 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy v kap. 05 na rok 2024 a poskytnutí 

individuální účelové investiční dotace pro Nemocnici Milosrdných sester sv. Karla 

Boromejského v Praze 

 

  

   TISK:        Z – 12409 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  58        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/34 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   38 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na změnu podmínek souvisejících s poskytnutím investiční účelové dotace schválené 

usnesením Zastupitelstva hl. m. Prahy č. 39/208 ze dne 8.9.2022 

 

  

   TISK:        Z – 12488 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 6    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/35 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru pro bydlení a bytovou 

výstavbu ZHMP Valdmanová, náměstek primátora Hřib, předseda výboru pro dopravu 

ZHMP Sedeke, předseda kontrolního výboru ZHMP Prokop, radní Kovářík. V rámci 

diskuse vystoupil Ing. Martin Kubelka, Ph.D. – ředitel Magistrátu hl. m. Prahy. Dále 

v diskusi vystoupili tito členové ZHMP: náměstkyně primátora Udženija, Nacher, předseda 

výboru pro strategické investice ZHMP Portlík, Scheinherr 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   39 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

vyhlášení Programu podpory registrovaných sociálních služeb pro poskytovatele sociálních 

služeb, kteří poskytují sociální služby zejména na území hl.m. Prahy nebo občanům hl.m. 

Prahy pro rok 2025 

 

  

   TISK:        Z – 12490 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  60        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/36 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek, předseda výboru pro rodinnou politiku a sociální oblast 

ZHMP Mareš 

  

Usnesení bylo přijato. 

 

   40 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

vyjádření hl.m. Prahy k investičnímu záměru organizace LRS Chvaly, o.p.s. 

 

  

   TISK:        Z – 12510 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  59        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/37 

Materiál uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro rodinnou politiku a sociální 

oblast ZHMP Mareš, Hrubčík 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 41 - 45 

Pro: 57 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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   41 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hl.m. Prahy Domov se zvláštním 

režimem Terezín 

 

  

   TISK:        Z – 12473 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  54        PROTI:   0       ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/38 

Materiály pod poř. č. 41 – 45 uvedla náměstkyně primátora Udženija. 

 

Ve společné diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro zdravotnictví a 

prevenci civilizačních chorob ZHMP Seidl, předseda výboru pro rodinnou politiku a 

sociální oblast ZHMP Mareš 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   42 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hl. m. Prahy Centrum služeb pro 

rodinu a dítě a dětský domov Charlotty Masarykové 

 

  

   TISK:        Z – 12476 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  60        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/39 

Usnesení bylo přijato. 
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   43 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hl. m. Prahy Centrum sociálních 

služeb Praha 

 

  

   TISK:        Z – 12509 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  59         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/40 

Usnesení bylo přijato. 

 

   44 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hl. m. Prahy Metropolitní 

zdravotnický servis 

 

  

   TISK:        Z – 12529 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  59        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/41 

Usnesení bylo přijato. 

 

   45 

 

náměstkyně primátora Udženija 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace hl.m. Prahy Domov pro osoby se 

zdravotním postižením Kytlice 

 

  

   TISK:        Z – 12559 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  59        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/42 

Usnesení bylo přijato. 
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Procedurální návrh radního Hrozy – vypustit z projednávání tohoto ZHMP bod č. 47, tisk 

Z – 12352 

Pro: 55 Proti: 0 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

   46 

 

radní Hroza 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu kapitálových výdajů INV MHMP na rok 2024 a poskytnutí 

účelové investiční dotace MČ Praha – Koloděje 

 

  

   TISK:        Z – 12560 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53       PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/43 

Materiál uvedl radní Hroza. 

 

V diskusi vystoupil předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy k městským částem 

ZHMP Bílek 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   47 

 

radní Hroza 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc. č. 144/1, parc. č. 307/3 a parc. č. 307/4 v k. ú. 

Křeslice 

 

  

   TISK:        Z – 12352 

 

    STAŽENO 
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   48 

 

radní Hroza 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 607/35 v k.ú. Dolní Měcholupy, obec Praha, do 

vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12385 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                        PRO: 54         PROTI:   0       ZDRŽEL SE:   0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/44 

Materiál uvedl radní Hroza. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   49 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy v roce 2024 a poskytnutí 

finančních prostředků na posílení mzdových prostředků pro pracovníky škol a školských 

zařízení zřizovaných hlavním městem Prahou a městskými částmi hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12536 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                       PRO: 57         PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/45 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Hušbauer, předseda výboru pro dotační vztahy a 

vztahy k městským částem ZHMP Bílek, předseda výboru pro výchovu a vzdělávání 

ZHMP Brůžek, předseda výboru finančního ZHMP Brož, předseda výboru pro strategické 

investice ZHMP Portlík 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   50 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu běžných výdajů vlastního hlavního města Prahy v kap. 0416 

 

  

   TISK:        Z – 12528 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  57        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/46 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   51 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vl. hl.m. Prahy na rok 2024 v kap. 04 - Školství, mládež a sport v 

souvislosti s financováním projektu "EU-Potravinová pomoc dětem" II. kolo 

 

  

   TISK:        Z – 12489 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 53         PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/47 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   52 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na poskytnutí neinvestiční účelové individuální dotace KAMPUS HYBERNSKÁ, z. ú. 

na zajištění provozu a produkce, resp. krytí části nákladů nehospodářských činností, kde bude 

zajištěn soulad účelu dotace s pravidly veřejné podpory, a to podle rozdělení aktivit na 

hospodářskou a nehospodářskou činnost KAMPUSU HYBERNSKÁ, z. ú. v roce 2024 

 

  

   TISK:        Z – 12452 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  48        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/48 

Materiál uvedl radní Klecanda. 

 

V diskusi vystoupil radní Kovářík 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Procedurální návrh na sloučení diskuse k bodům poř. č. 53 - 57 

Pro: 53 Proti: 1 Zdr. 0 

Bylo přijato. 

 

   53 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Vyšší  odborná škola grafická a 

Střední průmyslová škola grafická, Praha 1, Hellichova 22 

 

  

   TISK:        Z – 12124 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/49 

Materiály pod poř. č. 53 - 57 uvedl radní Klecanda. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   54 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Gymnázium, Praha 9, Špitálská 2 

 

  

   TISK:        Z – 12291 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/50 

Usnesení bylo přijato. 

 

   55 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovacích listin příspěvkových organizací Jahodovka - Vyšší odborná 

škola sociálně právní a Pedagogicko-psychologická poradna pro Prahu 3 a 10 

 

  

   TISK:        Z – 12495 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/51 

Usnesení bylo přijato. 

 

   56 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Střední odborná škola 

automobilní, informatiky a Gymnázium 

 

  

   TISK:        Z – 12502 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                        PRO:  53        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:   0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/52 

Usnesení bylo přijato. 
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   57 

 

radní Klecanda 

 

k návrhu na změnu zřizovací listiny příspěvkové organizace Vyšší odborná škola 

informačních studií a Střední škola elektrotechniky, multimédií a informatiky, se sídlem 

Novovysočanská 280/48, Praha 9 

 

  

   TISK:        Z – 12494 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  51        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/53 

Usnesení bylo přijato. 

 

   58 

 

zastupitel Čižinský 

zastupitelka Čapková 

zastupitelka Gellová 

zastupitelka Valdmanová 

 

k pokračování Balíčku Pražana ve školním roce 2024/2025 

 

  

   TISK:        Z – 12596 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/54 

Materiál uvedla členka ZHMP Gellová.  

 

Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení: 

Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

I.děkuje všem pedagožkám a pedagogům, ředitelkám a ředitelům mateřských, základních a 

středních škol a úřednicím a úředníkům magistrátu i městských částí za to, že se ve 

školním roce 2023/2024 podíleli na realizaci opatření pro pražské domácnosti ohrožené 

inflací  

II.bere na vědomí 1. usnesení Výboru pro výchovu a vzdělávání ZHMP ze dne 13. 6. 2023, 

kterým výbor doporučil RHMP i ZHMP zajistit po vyhodnocení a případné revizi 

pokračování Balíčku Pražana na další školní roky, počínaje od září 2023 

2. podporu programu poskytnutého usnesením ZHMP č. 39/1 ze dne 8. 9. 2022, a to 

účelové neinvestiční dotace MČ hl.m. Prahy na realizaci opatření pro pražské domácnosti 

ohrožené inflací po uzavření období 1.9.2023 - 31.8.2024 a novém rozepsání prostředků 

MČ HMP 

III. ukládá 1. Radě HMP 1. informovat MČ HMP  

Termín: 20.9.2024 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   59 

 

radní Kovářík 

 

ke Zprávě o plnění rozpočtu hlavního města Prahy za 1. pololetí 2024 

 

  

   TISK:        Z – 12540 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/55 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   60 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu a poskytnutí účelových dotací městským částem hl.m. Prahy v 

roce 2024 na předfinancování mimořádných výdajů v rámci poskytování pomoci občanům 

Ukrajiny, kteří jsou na útěku před agresí Ruské federace 

 

  

   TISK:        Z – 12450 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  47        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/56 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek, předseda výboru finančního ZHMP Brož 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   61 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na uzavření Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí návratné finanční 

výpomoci č. INO/16/06/000428/2023 v souvislosti s přijetím vratky nevyužité části návratné 

finanční výpomoci od MČ Praha - Vinoř v roce 2023 

 

  

   TISK:        Z – 12523 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   49       PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/57 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   62 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 a poskytnutí účelových 

investičních dotací městským částem hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12549 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 54         PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/58 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro dotační vztahy a vztahy 

k městským částem ZHMP Bílek, předsedkyně výboru pro sport a volný čas ZHMP 

Čapková, Nepil 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   63 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hlavního města Prahy na rok 2024 a poskytnutí 

účelové investiční dotace městské části Praha – Kolovraty 

 

  

   TISK:        Z – 12550 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 52         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/59 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   64 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 a poskytnutí účelové 

investiční dotace MČ Praha 9 na vrub kapitoly 1016 - MČ - neinvestiční/investiční rezervy 

(UP) v rozpočtu hlavního města Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z – 12548 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/60 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   65 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl. m. Prahy na rok 2024 a poskytnutí účelové 

neinvestiční dotace MČ Praha-Nebušice na vrub kapitoly 1016 - MČ - neinvestiční/investiční 

rezervy (UP) v rozpočtu hlavního města Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z – 12491 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/61 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   66 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na úpravu rozpočtu vlastního hl.m. Prahy na rok 2024 a poskytnutí účelových 

investičních dotací MČ Praha 10 a MČ Praha - Troja na vrub kapitoly 1016 - MČ – 

neinvestiční/investiční rezervy (UP) v rozpočtu hlavního města Prahy na rok 2024 

 

  

   TISK:        Z – 12552 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/62 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



48 

 

 

   67 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na změnu charakteru části účelové investiční dotace poskytnuté MČ Praha 14 z 

rozpočtu hl. m. Prahy v roce 2023 a ponechané k využití v roce 2024 

 

  

   TISK:        Z – 12545 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 59         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/63 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   68 

 

radní Kovářík 

 

k návrhu na změnu účelu části finančních prostředků poskytnutých MČ Praha - Křeslice jako 

podíl na finančních prostředcích obdržených jako výnos daně z technických her a jako odvod 

z výherních hracích přístrojů a jiných technických herních zařízení 

 

  

   TISK:        Z – 12542 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  56        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/64 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   69 

 

radní Kovářík 

 

k úpravě rozpočtu hl. m. Prahy za účelem financování a vypořádání projektů z Operačního 

programu Praha - pól růstu ČR v roce 2024 

 

  

   TISK:        Z – 12547 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  55        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/65 

Materiál uvedl radní Kovářík. 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   70 

 

radní Mazur 

 

k záměru odboru informatických činností MHMP na realizaci veřejné zakázky „Systém pro 

Přípravu a zpracování Tisků jednání Rady HMP, Zastupitelstva HMP a Výborů Zastupitelstva 

HMP, Přípravu a zajištění jednání a Zajištění správy a evidence úkolů Rady a  

Zastupitelstva HMP“ 

 

  

   TISK:        Z – 11696 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 1    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/66 

Materiál uvedl radní Mazur. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru pro strategický a 

hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, radní Kovářík, Vodrážka 

 

Závěrečné slovo přednesl radní Mazur, který reagoval na diskusní příspěvky. 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   71 

 

zastupitel Nacher 

zastupitelka Kordová Marvanová 

zastupitel Urban 

 

k zákonu o obcích 

 

  

   TISK:        Z – 12376 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:        PRO:  32        PROTI:  3        ZDRŽEL SE: 5   Zmatečné 

   Opakované hlasování o usnesení:   PRO:  34        PROTI:  4        ZDRŽEL SE: 4    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/67 

Materiál uvedl člen ZHMP Nacher. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru pro bydlení a bytovou 

výstavbu ZHMP Valdmanová, náměstkyně primátora Komrsková, Nacher, náměstek 

primátora Hřib, Kordová Marvanová. V rámci diskuse vystoupil JUDr. Tomáš Havel, 

Ph.D. - zástupce ředitele Magistrátu pro sekci průřezových činností.  

 

Procedurální návrh člena ZHMP Nachera – přerušit projednávání tohoto tisku a zařadit ho 

jako první tisk na příštím zasedání ZHMP v říjnu 

Pro: 31 Proti: 9 Zdr. 3 

Nebylo přijato. 

 

Přestávka 5 minut, do 2,03 hodin 

 

V pokračující diskusi vystoupili tito členové ZHMP: Nepil, předseda výboru kontrolního 

ZHMP Prokop, Freitas Lopesová, předsedkyně výboru pro strategický a hospodářský 

rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, Vodrážka, radní Mazur, Scheinherr 

 

Procedurální návrh primátora hl. m. Prahy na ukončení diskuse 

Pro: 28 Proti: 0 Zdr. 0 

Nebylo přijato. 

 

Hlasování proběhlo k novému textu usnesení, který předložil člen ZHMP Nacher ve znění: 

ZHMP ukládá Radě hl. m. Prahy, aby na říjnové Zastupitelstvo hl. m. Prahy předložila 

materiál týkající se úpravy limitů, které se změnily od 1. 1. 2024 zejména v oblasti 

poskytování dotací a darů směrem ke snížení těchto limitů 

 

člen ZHMP Nerušil hlasoval „pro“, ve výsledku hlasování se však objevilo, že 

„nehlasoval“, hlasování zpochybnil, proto bylo hlasování o textu usnesení „zmatečné“ a 

hlasování proběhlo opakovaně 

 

Usnesení bylo přijato. 
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   72 

 

radní Zábranský 

 

ke změně stanov společnosti TRADE CENTRE PRAHA a.s. 

 

  

   TISK:        Z – 12226 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:          PRO: 32        PROTI:  0      ZDRŽEL SE: 0   Zmatečné 

   Opakované HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:     PRO: 34         PROTI:  0      ZDRŽEL SE: 0 

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/68 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru pro správu majetku ZHMP 

Benkovič, radní Zábranský 

 

předseda výboru pro strategické investice ZHMP Portlík – hlasoval „pro“, ve výsledku 

hlasování se však objevilo, že „nehlasoval“, hlasování zpochybnil 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   73 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu řešení situace vzniklé v důsledku dlužného nájemného v objektu č.p. 550, který je 

součástí pozemku parc. č. 541 pro k.ú. Staré Město, na adrese Staroměstské náměstí 18,  

110 00 Praha 1 spravovaném společností TRADE CENTRE PRAHA a.s. 

 

  

   TISK:        Z – 12588 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/69 

Materiál uvedl radní Zábranský. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: radní Kovářk, Drápalová, předseda výboru 

finančního ZHMP Brož, předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič, radní 

Zábranský, Nacher 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

Procedurální návrh na sloučení všech zbývajících tisků radního Zábranského 

Pro: 47 Proti: 2 Zdr. 0 

Bylo přijato. 
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   74 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na majetkoprávní vypořádání pozemku parc.č. 160, k.ú. Ruzyně 

 

  

   TISK:        Z – 12361 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/70 

Materiály pod poř. č. 74 - 127 uvedl radní Zábranský. 

 

Ve společné diskusi vystoupil předseda výboru pro správu majetku ZHMP Benkovič 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

   75 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na majetkoprávní vypořádání části pozemku parc.č. 882 k.ú. Čimice 

 

  

   TISK:        Z – 12482 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/71 

Usnesení bylo přijato. 

 

   76 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na vydání nesouhlasu se zřízením práva stavby na pozemcích parc. č. 2665/303 a 

2665/3 k.ú. Kyje 

 

  

   TISK:        Z – 12513 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  36        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/72 

Usnesení bylo přijato. 
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   77 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na schválení dohody o narovnání 

 

  

   TISK:        Z – 12225 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  36        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/73 

Usnesení bylo přijato. 

 

   78 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uzavření dohody o narovnání 

 

  

   TISK:        Z – 12296 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  36        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/74 

Usnesení bylo přijato. 

 

   79 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na schválení dohody o narovnání 

 

  

   TISK:        Z – 12449 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  36        PROTI:  0       ZDRŽEL SE:   0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/75 

Usnesení bylo přijato. 
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   80 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na využití zákonného předkupního práva ke třem stavbám bez čp./če., umístěních na 

pozemcích ve vlastnictví hl. m. Prahy v k.ú. Liboc, obec Praha 

 

  

   TISK:        Z – 12558 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                       PRO:  37        PROTI:    0      ZDRŽEL SE:    0 

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/76 

Usnesení bylo přijato. 

 

   81 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uznání vlastnického práva k pozemkům v k.ú. Nedvězí u Říčan ve prospěch 

duplicitně zapsaného vlastníka 

 

  

   TISK:        Z – 12370 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 37         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/77 

Usnesení bylo přijato. 

 

   82 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uznání vlastnického práva části pozemku parc. č. 1376/238 o výměře 54 m2 v k.ú. 

Řeporyje 

 

  

   TISK:        Z – 12353 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 38         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/78 

Usnesení bylo přijato. 
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   83 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uzavření smlouvy o smlouvě budoucí darovací mezi společností Skanska 

Residential a.s. a hl. m. Prahou 

 

  

   TISK:        Z – 12478 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 38         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/79 

Usnesení bylo přijato. 

 

   84 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na uzavření dodatku ke směnné smlouvě č. SME/35/05/015929/2022 

 

  

   TISK:        Z – 12527 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  37        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/80 

Usnesení bylo přijato. 
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   85 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou se mění obecně závazná vyhláška č. 55/2000 Sb. 

hl.m. Prahy, kterou se vydává Statut hl.m. Prahy ve znění pozdějších předpisů 

 

Svěření: 

Praha 14 (nemovitosti v k.ú. Černý Most) 

Praha 2 (pozemky v k.ú. Vinohrady) 

Odejmutí: 

Praha 10 (pozemek v k.ú. Michle) 

Praha 9 (pozemek v k.ú. Prosek) 

 

  

   TISK:        Z – 12459 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 39         PROTI:   0       ZDRŽEL SE: 1  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/81 

Usnesení bylo přijato. 

 

   86 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na směnu pozemku v k.ú. Stodůlky ve vlastnictví DDK Real s.r.o. a části pozemku v 

k.ú. Stodůlky ve vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12159 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                      PRO:  38        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0     

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/82 

Usnesení bylo přijato. 
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   87 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na směnu pozemků v k.ú. Modřany mezi Společenstvím vlastníků Rezidence Písková, 

Modřany č.p. 2835 a hlavním městem Prahou 

 

  

   TISK:        Z – 12009 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  37        PROTI:   0       ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/83 

Usnesení bylo přijato. 

 

   88 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu směny pozemků parc.č. 2725/35, parc.č. 2729/6, parc.č. 2733/2 a parc.č. 2733/3 v k. 

ú. Hostivař ve vlastnictví společnosti České dráhy, a.s. za pozemek parc.č. 2728/5 v k. ú. 

Hostivař ve vlastnictví hl.m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12431 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/84 

Usnesení bylo přijato. 

 

   89 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na směnu pozemků s fyzickými osobami a hlavním městem Prahou v k.ú. Hostivař a 

k.ú. Záběhlice 

 

  

   TISK:        Z – 12469 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/85 

Usnesení bylo přijato. 
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   90 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na směnu pozemků se společností Michelangelo property, a.s. a hlavním městem 

Prahou 

 

  

   TISK:        Z – 12094 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  1   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/86 

Usnesení bylo přijato. 

 

   91 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemků parc.č. 2869/457, 2869/458 a 2869/459 v k.ú. Krč o 

celkové výměře 21 m2 

 

  

   TISK:        Z – 11074 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38       PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/87 

Usnesení bylo přijato. 

 

   92 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 1387/3 o výměře 22 m2 a pozemku parc. č. 

1387/4 o výměře 4 m2 oba v k.ú. Řeporyje 

 

  

   TISK:        Z – 12329 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   37       PROTI: 0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/88 

Usnesení bylo přijato. 
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   93 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 4471/21 o výměře 34 m2 v k.ú. Strašnice 

 

  

   TISK:        Z – 12367 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/89 

Usnesení bylo přijato. 

 

   94 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 185 o výměře 74 m2 v k.ú. Michle 

 

  

   TISK:        Z – 12345 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 37         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/90 

Usnesení bylo přijato. 

 

   95 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod části pozemku parc.č. 304/1 k.ú. Prosek 

 

  

   TISK:        Z – 12360 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/91 

Usnesení bylo přijato. 
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   96 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemků parc. č. 232/125 a 232/126, oba v k.ú. Černý Most z 

vlastnictví hl.m. Prahy do podílového spoluvlastnictví všech vlastníků bytů a podílových 

spoluvlastníků společných částí budov č.p. 987 a 988 v k.ú. Černý Most, kteří jsou zapsáni na 

LV č. 176 vedeném Katastrálním úřadem pro hl.m. Prahu, Katastrálním pracovištěm Praha 

pro k.ú. Černý Most, obec Praha 

 

  

   TISK:        Z – 11071 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI: 0        ZDRŽEL SE:   0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/92 

Usnesení bylo přijato. 

 

   97 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemků parc. č. 221/104,  221/106, 221/107 a 381, vše v k.ú. 

Černý Most z vlastnictví hl.m. Prahy do podílového spoluvlastnictví všech vlastníků bytů a 

podílových spoluvlastníků společných částí budov č.p. 886, 887, 888 a 889, vše v k.ú. Černý 

Most, kteří jsou zapsáni na LV č. 164 vedeném Katastrálním úřadem pro hl.m. Prahu, 

Katastrálním pracovištěm Praha pro k.ú. Černý Most, obec Praha 

 

  

   TISK:        Z – 11211 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 39          PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/93 

Usnesení bylo přijato. 
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   98 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemků parc. č. 232/43, 232/44, 232/45, 232/46, 232/47, 232/48, 

232/49, 232/50, 232/51, vše v k.ú. Černý Most z vlastnictví hl. m. Prahy do podílového 

spoluvlastnictví všech vlastníků bytů a podílových spoluvlastníků společných částí budov č.p. 

912, 913, 914, 915, 916, 917, 918, 919, 920 v k.ú. Černý Most, kteří jsou zapsáni na LV č. 163 

vedeném Katastrálním úřadem pro hl. m. Prahu, Katastrálním pracovištěm Praha pro k.ú. 

Černý most, Praha 

 

  

   TISK:        Z – 12068 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/94 

Usnesení bylo přijato. 

 

   99 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 2486/2 o výměře 3 m2 k.ú. Kobylisy 

 

  

   TISK:        Z – 12178 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/95 

Usnesení bylo přijato. 

 

  100 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemků parc. č. parc. č. 2364/14, parc.č. 2364/15, parc. č. 

2364/16, parc.č. 2364/17, parc.č. 2364/18, parc.č. 2364/19, parc.č. 2364/20, parc.č. 2364/21, 

parc.č. 2364/22 k.ú. Kobylisy 

 

  

   TISK:        Z – 12201 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 38         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/96 

Usnesení bylo přijato. 
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  101 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemků parc.č. 2513/197 o výměře 223 m2 a parc.č. 2513/346 o 

výměře 44 m2, oba v k.ú. Dejvice 

 

  

   TISK:        Z – 12393 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:        PRO:  32        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0  Zmatečné 

   Opakované HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:      PRO:  35        PROTI: 0        ZDRŽEL SE: 0 

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/97 

náměstkyně primátora Udženija – vyjádřila se ke skutečnosti, že náměstek primátora 

Pospíšil hlasoval, ale ve výsledku hlasování se objevilo, že „nehlasoval“. Poté se vyjádřil 

přímo náměstek primátora Pospíšil, který uvedl, že hlasoval „pro“, ve výsledku se však 

objevilo, že „nehlasoval“, hlasování zpochybnil 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

  102 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod třech částí pozemku parc.č. 2513/3, k.ú. Dejvice 

 

  

   TISK:        Z – 12412 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 34        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/98 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



63 

 

 

  103 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemků parc. č. 87/1 a 1071/10 o celkové výměře 727 m2 v k.ú. 

Hodkovičky a služebnosti stezky 

 

  

   TISK:        Z – 11925 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/99 

Usnesení bylo přijato. 

 

   104 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc.č. 650/6 k.ú. Prosek 

 

  

   TISK:        Z – 12373 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/100 

Usnesení bylo přijato. 

 

  105 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatný převod pozemku parc. č. 925/1 o výměře 153 m2 v k.ú. Michle  

 

  

   TISK:        Z – 11600 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  38        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/101 

Usnesení bylo přijato. 
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  106 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí budovy č. p. 3069, stavby technického vybavení, bývalé 

trafostanice TS 5007, umístěné na pozemku parc. č. 4137/33, v k. ú. Modřany, obec Praha, z 

vlastnictví PREdistribuce, a.s. do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12427 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                      PRO:  38        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/102 

Usnesení bylo přijato. 

 

  107 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc.č. 3964 v k. ú. Horní Počernice, obec Praha, z 

vlastnictví České republiky, právo hospodařit s majetkem státu Správa železnic, státní 

organizace do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12282 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/103 

Usnesení bylo přijato. 

 

   108 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí části pozemku parc. č. 374/17 v k.ú. Motol, obec Praha 

 

  

   TISK:        Z – 12437 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/104 

Usnesení bylo přijato. 
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   109 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc.č. 1228/2 v k. ú. Běchovice, obec Praha, z 

vlastnictví České republiky, právo hospodařit s majetkem státu Správa železnic, státní 

organizace do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12454 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/105 

Usnesení bylo přijato. 

 

  110 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 3438/11 v k.ú. Michle, obec Praha z vlastnictví 

společnosti České dráhy, a.s. do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12461 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI:   0       ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/106 

Usnesení bylo přijato. 

 

  111 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemků parc. č. 3165/2 a parc.č. 3173/6, vše v k.ú. Strašnice, 

obec Praha z vlastnictví společnosti České dráhy, a.s. do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12465 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0  

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/107 

Usnesení bylo přijato. 
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  112 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc. č. 5043/10 v k.ú. Smíchov, obec Praha z vlastnictví 

společnosti České dráhy, a.s. do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12466 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 40         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/108 

Usnesení bylo přijato. 

 

  113 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí ideálních podílů k pozemku parc. č. 335/8 v k.ú. Benice, obec 

Praha z vlastnictví fyzických osob do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12458 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 39         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/109 

Usnesení bylo přijato. 

 

  114 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc.č. 3201/9 k.ú. Újezd nad Lesy 

 

  

   TISK:        Z – 12421 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 38         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/110 

Usnesení bylo přijato. 
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  115 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na úplatné nabytí pozemku parc.č. 4436 v k. ú. Žižkov, obec Praha, z vlastnictví 

České republiky, právo hospodařit s majetkem státu Správa železnic, státní organizace do 

vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12532 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/111 

Usnesení bylo přijato. 

 

  116 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemku parc. č. 2813/3 v k. ú. Strašnice z vlastnictví České 

republiky s právem hospodaření s majetkem státu pro Sady, lesy a zahradnictví Praha, státní 

podnik v likvidaci do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12366 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 41         PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/112 

Usnesení bylo přijato. 

 

  117 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 2 ks sloupů veřejného osvětlení a kabelového vedení vše v k. ú. 

Hostivař, obec Praha, z vlastnictví společnosti YIT Hostivař s.r.o. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12384 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 41         PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/113 

Usnesení bylo přijato. 
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  118 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí (darování) pozemku parc.č. 1294 včetně stavby č.p. 168, 

pozemku parc.č. 1295, pozemku parc.č. 1296/1 a pozemku parc.č. 1296/2 včetně stavby bez 

čp/če v k.ú. Čakovice z vlastnictví Ŕímskokatolické farnosti u kostela sv. Remigia Praha - 

Čakovice do vlastnictví hl.m. Prahy, za podmínky zřízení služebností a předkupního práva 

 

  

   TISK:        Z – 12258 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  40        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/114 

Usnesení bylo přijato. 

 

  119 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí komunikací, chodníků, 50 ks parkovacích stání, 37 ks svislého 

dopravního značení, vodorovného dopravního značení, komunikační zeleně, 28 ks uličních 

vpustí, přístřešku u BUS zastávky, 13 ks sloupů veřejného osvětlení, kabelového vedení a 

pozemků vše v k. ú. Háje, obec Praha, z vlastnictví společnosti Skanska Residential a.s. do 

vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12336 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 41          PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/115 

Usnesení bylo přijato. 
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  120 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí úpravy (rozšíření) části komunikace v ul. Ke Kříži vč. 8 ks 

parkovacích stání, chodníku v ul. Ke Kříži, komunikační zeleně vč. 8 ks stromů se 

zatravněným okolím, vodorovného dopravního značení, 17 ks sloupů veřejného osvětlení, 

kabelového vedení a pozemku parc. č. 1900/595 vše v k. ú. Uhříněves, obec Praha, z 

vlastnictví společnosti Vivus Uhříněves s.r.o. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12451 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  39        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/116 

Usnesení bylo přijato. 

 

  121 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí pozemku parc.č. 820/6 v k. ú. Kobylisy, obec Praha, z 

vlastnictví České republiky, právo hospodařit s majetkem státu Správa železnic, státní 

organizace do vlastnictví hlavního města Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12477 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:   42       PROTI:  0        ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/117 

Usnesení bylo přijato. 
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  122 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 4 ks sloupů veřejného osvětlení a kabelového vedení v k. ú. 

Nusle, obec Praha, z vlastnictví společnosti Main Point Pankrác, s.r.o. do vlastnictví  

hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12480 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  41        PROTI:   0       ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/118 

Usnesení bylo přijato. 

 

  123 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 6 ks sloupů veřejného osvětlení a kabelového vedení vše v k. ú. 

Lipence, obec Praha, z vlastnictví společnosti Lipenecký statek a.s. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12484 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                      PRO: 40         PROTI: 0          ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/119 

Usnesení bylo přijato. 

 

  124 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 2 ks sloupů veřejného osvětlení a kabelového vedení v k. ú. 

Slivenec, obec Praha, z vlastnictví fyzické osoby do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12485 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  52        PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/120 

Usnesení bylo přijato. 
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  125 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí rekonstrukce chodníku, rozšíření chodníku a pozemku parc. č. 

217/2 vše v k. ú. Karlín, obec Praha, z vlastnictví společnosti Pobřežní 10 s.r.o. do vlastnictví 

hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12472 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 49        PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/121 

Usnesení bylo přijato. 

 

  126 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí rekonstrukce komunikace ul. Erbenova vč. obratiště, 

středového ostrůvku a 11 ks nově budovaných parkovacích stání podél obratiště (7 ks kolmých 

a 4 ks podélných parkovacích stání), rekonstrukce komunikace ul. Mošnova, rekonstrukce 

části schodiště, nově budovaného chodníku a pozemku parc. č. 3594/9 vše v k. ú. Smíchov, 

obec Praha, z vlastnictví společnosti Rezidence Erbenova a.s. do vlastnictví hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12486 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 45         PROTI: 0         ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/122 

Usnesení bylo přijato. 
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  127 

 

radní Zábranský 

 

k návrhu na bezúplatné nabytí 29 ks sloupů veřejného osvětlení a kabelového vedení vše v k. 

ú. Ďáblice, obec Praha, z vlastnictví společnosti Areál Ďáblice s.r.o. do vlastnictví  

hl. m. Prahy 

 

  

   TISK:        Z – 12500 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO:  46        PROTI:  0        ZDRŽEL SE: 0    

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/123 

Usnesení bylo přijato. 

 

  128 

 

předsedové výborů ZHMP 

 

k návrhu personálních změn ve výborech ZHMP 

 

  

   TISK:        Z – 12572 

 

   HLASOVÁNÍ O USNESENÍ:                         PRO: 53         PROTI: 0         ZDRŽEL SE:  0   

 

 

   PŘIJATO                                                                               USNESENÍ ČÍSLO: 16/124 

Úvodem seznámil přítomné předsedající primátor hl. m. Prahy s navrženým textem 

usnesení. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předsedkyně výboru pro strategický a 

hospodářský rozvoj a podporu podnikání a inovací ZHMP Rázga, předseda výboru pro 

zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP Beránek, Nepil, předseda výboru pro strategické 

investice ZHMP Portlík, radní Kovářík 

 

Hlasování proběhlo k následujícímu textu usnesení ve znění:  

Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

I. odvolává 1. ke dni 12. 9. 2024 z funkce člena Výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy 

ZHMP Mgr. Jana Kalouska  

2. ke dni 12. 9. 2024 z funkce členky Výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP Bc. 

Markétu Plesníkovou 

II. volí 1. ke dni 13. 9. 2024 do funkce člena Výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy 

ZHMP Mgr. Filipa Jettmara, MBA  

2. ke dni 13. 9. 2024 do funkce člena Výboru pro zahraniční vztahy a EU fondy ZHMP 

Štefana Lazárka, MBA 

 

Usnesení bylo přijato. 
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V průběhu projednávání bodu převzala řízení schůze náměstkyně primátora Udženija a 

opět převzal řízení schůze primátor hl. m. Prahy. 

  129 

 

zastupitelka Tylová 

zastupitelka Kordová Marvanová 

zastupitel Urban 

 

Změna jednacího řádu ZHMP 

 

 

   PŘERUŠENO                                                                                

Vystoupila Valerie Bromová – občanka HMP. Předsedající primátor hl. m. Prahy vyzval 

k vystoupení některého z předkladatelů tohoto bodu. Slova se ujala členka ZHMP Kordová 

Marvanová, poté členka ZHMP Tylová a člen ZHMP Urban. 

 

V diskusi vystoupili tito členové ZHMP: předseda výboru kontrolního ZHMP Prokop, 

předseda výboru pro technickou infrastrukturu a vybavenost ZHMP Mahrik, Bodeček, 

Nacher, předsedkyně výboru pro legislativu, veřejnou správu a transparentnost ZHMP 

Arnotová, Kleslová, Nepil, primátor hl. m. Prahy, Kordová Marvanová, náměstkyně 

primátora Udženija 

 

Procedurální návrh předsedy výboru pro energetiku ZHMP Chabra – projednávání tohoto 

bodu přerušit do příštího jednání ZHMP 

Pro: 30 Proti: 2 Zdr. 1 

předseda výboru pro kulturu, památkovou péči, výstavnictví a podporu cestovního ruchu 

ZHMP Wolf – hlasoval „pro“, ve výsledku hlasování se však objevilo, že „nehlasoval“, 

hlasování zpochybnil 

Opakované hlasování o procedurálním návrhu předsedy výboru pro energetiku ZHMP 

Chabra – projednávání tohoto bodu přerušit do příštího jednání ZHMP 

Pro: 35 Proti: 1 Zdr. 2 

Bylo přijato. 

 

 

 

Primátor hl. m. Prahy přítomné informoval, že jsou připraveny podmínky výběrového 

řízení na funkci ředitele Městské policie hl. m. Prahy, a to v souladu se zákonem a s 

ohledem na požadavky, kladené na uchazeče pro výkon této pozice. Uvedl, že výběrové 

řízení proběhne v průběhu měsíce října, bude zveřejněno 30 dní od jeho vyhlášení a z 

uchazečů bude vybrán vhodný kandidát komisí, která bude složena z odborníků na oblast 

bezpečnosti.  
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Členům ZHMP byly rozdány tyto informace: 

1  Z-12387 k zahraničním pracovním cestám členů 

Zastupitelstva hlavního města Prahy 

  

primátor  

hl.m. Prahy  

2  Z-12492 k Informativní zprávě o plnění úkolů vyplývajících z 

usnesení Zastupitelstva hl.m. Prahy 

 

primátor  

hl.m. Prahy 

 

3  Z-12501 o prováděných činnostech v nejbližším období na 

komunikacích v hl. m. Praze s významným dopadem 

na dopravu  

I. náměstek 

primátora   

Hřib 

 

 

4  Z-12518 k navýšení rozpočtu vlastního hlavního města Prahy 

v roce 2024 o neinvestiční transfery ze státního 

rozpočtu z MŠMT a k úpravě rozpočtu běžných 

výdajů v kap. 0416 v roce 2024 u škol a školských 

zařízení, zřizovaných hlavním městem Prahou a u 

škol a školských zařízení, zřizovaných městskými 

částmi hlavního města Prahy 

 

radní Klecanda 

5  Z-12503 Informace za období od 20. června 2024 do 11. září 

2024 o provádění hloubkových auditů v návaznosti 

na usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy ke kauze 

Dozimetr a usnesení Zastupitelstva hl. m. Prahy č. 

1/30 z 24. listopadu 2022 a informace k trestnímu 

oznámení „Lysolaje“ 

 

radní Zábranský 

 

 

Při zasedání ZHMP byl vyvěšen dopis, adresovaný ZHMP: 

 

Odpověď náměstka primátora Hlaváčka – Petice ve věci zachování letiště Letňany  

(odesílatelem p. Holka) 

 

Seznámení s výsledky hlasování v místním referendu v MČ Praha – Dolní Měcholupy 

výstavby vysokorychlostní železniční tratě RS 1 Praha – Brno – Přerov – Ostrava – hranice 

PL (dále také jen „VRT“) a žádost o respektování výsledků referenda 

(MČ Praha – Dolní Měcholupy, starosta Mgr. A. Jiří Jindřich) 

 

Informace o existenci neoprávněné trvalé stavby - v obci Praha, k. ú. Dejvice 

(Greenmail, s. r. o., Ing. David Štekl, jednatel společnosti) 

 

Dopis – zeleň proti uměleckým dílům 

(Anna Pichová, *****) 
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Sdělení k výzvě k podání nabídky do veřejné soutěže o nejvhodnější nabídky s názvem 

„Poskytování služeb reklamy na městském mobiliáři a VO“ ze dne 28. 6. 2024 

(Technologie hl. m. Prahy, a.s., Dělnická 213/12, Praha 7) 

 

Petice za zajištění dopravní bezpečnosti a regulaci tranzitní dopravy v ulici Trojská 

(Josef Cícha, Jitka Eybergerová****) 

 

 

Obsah vystoupení všech diskutujících je obsažen ve stenografickém zápisu tohoto 

zasedání Zastupitelstva hl. m. Prahy. 

 

 

Přijatá usnesení ZHMP č. 16/1 až č. 16/124 jsou součástí tohoto zápisu. 

 

 

Primátor hl. m. Prahy poděkoval všem přítomným za účast a zakončil jednání v 3,42     

hodin. 

 

 

 

 

 

 

doc. MUDr. Bohuslav Svoboda, CSc. 

primátor hl. m. Prahy 

 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

    

                   

 

 

 

Magdalena Valdmanová  

 

 

 

 

 

Mgr. Barbora Rázga, LL.M.  

 

 

 

 

 

Zapsala: Mgr. Jana Soběslavská 

Datum pořízení zápisu: 17. 9. 2024 
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